
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 7. februar 2020 stillet følgende 

spørgsmål nr. 625 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.   

 

Spørgsmål nr. 625:  

”Kan ministeren sende udvalget en oversigt over den gennemsnitlige prisudvikling for 

kopimedicin de seneste 5 år?” 

 

Svar: 

Jeg har til brug for min besvarelse indhentet bidrag fra Sundhedsdatastyrelsen. Sund-

hedsdatastyrelsens bidrag, hvori der indgår en tabel over gennemsnitsprisen for 

generika solgt i primærsektoren i perioden 2013-2019, er vedlagt. 

 

Sundhedsdatastyrelsen bemærker i bidraget, at der ikke findes en officiel markering 

af, om lægemidler er originale eller generika. Sundhedsdatastyrelsen har forsøgt at 

afgrænse bidraget til kun at indeholde generika, men afgrænsningen er fortsat for-

bundet med usikkerhed.  

 

Jeg kan henholde mig til Sundhedsdatastyrelsens bidrag. 

 

 

Med venlig hilsen 
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